重庆大学国际学院

声明

近期,我校接到国际学生反映,有中介机构或个人冒用重庆 大学名义招收国际学生进行非法牟利,重庆大学在此郑重声明:

- 一、重庆大学从未授权委托任何中介机构或个人代表学校招录国际学生。
- 二、对以冒用重庆大学名义招收国际学生非法牟利的中介机构或个人,我校保留依法追究其法律责任的权利。如有学生持有相关材料和线索,可发送至重庆大学国际学院招生办公室邮箱:admissions@cqu.edu.cn,我们将及时依法处理。
- 三、重庆大学国际学生招生项目、录取结果等信息均以"留学重大"官网(http://study.cqu.edu.cn/)上发布的相关信息为准。如有疑问或需咨询,请致电+86-23-65111001或发邮件至admissions@cqu.edu.cn。

重庆大学国际学院 2019年12月24日

重庆大学国际学院

Declaration

Recently, Chongqing University has received reports from international students that some agents or individuals make illegal profits in the name of recruiting international students for Chongqing University. Chongqing University hereby solemnly declares:

- 1. Chongqing University has never entrusted or authorized any agent or individual to recruit international students on behalf of the university.
- 2. The university reserves the right to take legal action against any agent or individual that engages in illegal recruitment, cheating, or charging fees to students in the name of Chongqing University. Students can send relevant information and clues to the International Students Admission Office of Chongqing University by email: admissions@cqu.edu.cn.
- 3. Chongqing University programs available for international students and the admission results shall be subject to the information published on the official website of "Study in Chongqing University" (http://study.cqu.edu.cn/). For enquiries, please call +86-23-65111001 or write to admissions@cqu.edu.cn.

School of International Education
Chongqing University
December 24, 2019